
PROTOKÓŁ NR 36/10

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury, 

które odbyło się 20 stycznia 2010 roku

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Kowarach (II piętro).

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:36. Uczestniczyli w nim (załącznik nr 1):

Członkowie Komisji:

1. Anna Klepacz – Przewodnicząca Komisji,

2. Ewa Pędziwiatr,

3. Genowefa Pohoska,

4. Ryszard Nowosielski,

5. Piotr Tyrawa.

Zaproszone osoby:

1. Mirosław Górecki – Burmistrz Miasta Kowary,

2. Czesław Mikicki – Sekretarz Miasta,

3. Grażyna Nawalaniec – Skarbnik Miasta,

4. Wiesława Kuchejda – Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich,

5. Tadeusz Cwynar – Przewodniczący Rady Miejskiej w Kowarach,

6. Krystyna Patynowska – Zastępca Dyrektora ZSO,

7. Jarosław Kotliński – Radny Rady Powiatu Jeleniogórskiego.

Przewodnicząca Komisji – przywitawszy zebranych - wyjaśniła, iż celem spotkania jest przekazanie 

przez Burmistrza Miasta informacji o planowanym przejęciu obiektów Liceum Ogólnokształcącego, wraz z 

przyległymi terenami oraz prowadzeniu przez Gminę tej Szkoły.

Jako  pierwsza  głos  zabrała  p.  Kuchajda,  która  wymieniła  dokumenty  przekazane  Staroście 

Jeleniogórskiemu w niniejszej sprawie.

  Następnie  Skarbnik  Miasta  omówiła  kwestie  finansowe,  przedstawiając  argumenty  za  zrealizowaniem 

owego zamierzenia. 

  Burmistrz dodał, że Gminy nie stać na przekazywanie środków finansowych dla Szkoły w aktualnym stanie 

prawnym,  w  efekcie  którego  Miasto  utrzymuje  ZSO,  a  Starostwo  administruje  nim.  Burmistrz  wskazał 

również możliwości, jakie da sfinalizowanie rzeczonego przedsięwzięcia.

  Jako kolejny podjęto temat ilości uczniów zamierzających podjąć naukę w Liceum.

 W  toku  dalszej  dyskusji  p.  Kotliński  zapytał,  czy  Burmistrz  deklaruje  inwestowanie  w  Zespół  Szkół, 

zaznaczając, iż w Wieloletnim Planie Inwestycyjnym nie ujęto środków finansowych na ten cel. 

  Burmistrz odparł, że Gmina nie może inwestować w budynki niebędące jej własnością, a zapisy WPI mogą 

ulec zmianie. 

   P. Pędziwiatr chciała wiedzieć, czy w konsekwencji nie dojdzie do zwolnień pracowników Szkoły.

  Burmistrz zapewnił,  iż  celem jest  przejęcie działek od Starostwa oraz obniżenie kosztów, jakie  obecnie 

ponosi Miasto.

1



  P. Kotliński stwierdził, że cięcie kosztów osobowych jest nieuniknione. 

  Następnie – z inicjatywy Skarbnik – rozmawiano o strukturze zatrudnienia w ZSO oraz szansach na zmianę 

systemu nauczania.

17:37 – p. Tyrawa opuścił salę konferencyjną.

 

   Burmistrz oznajmił, iż niezbędne jest usprawnienie działania Liceum dla dobra dzieci oraz Miasta, istnieje 

bowiem szansa na stworzenie nowego modelu szkoły.

  Przewodnicząca Komisji  –  podsumowując obrady – skonstatowała,  że  temat został  zasygnalizowany,  a 

obecnie należy czekać na decyzję Starostwa Jeleniogórskiego. 

Przewodnicząca zakończyła posiedzenie o 18:11. 

Protokołowała:                                                                                                Przewodnicząca

Sylwia Wątroba                                                                                     Komisji Oświaty i Kultury 
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